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Kilka uwag na temat związku przyczynowego jako determinantu ponoszenia 
odpowiedzilnosci za szkody w środowisku (art. 2 ust.1 pkt 1 ustawy o zapobieganiu 

szkodom w środowisku i ich naprawie) 

Streszczenie 

Ustawodawca polski w ustawie o zapobieganiu szkodom w środowisku i ich naprawie zawarł 
przesłanki ponoszenia odpowiedzialności z tytułu zaistnienia stanu bezpośredniego 
zagrożenia szkodą w środowisku czy szkody w środowisku oraz przewidział 
odpowiedzialność podmiotu korzystającego ze środowiska, z tytułu wystąpienia tych 
niekorzystnych stanów. Autorka podejmuje próbę interpretacji związku przyczynowego jako 
przesłanki ponoszenia odpowiedzialności za szkody w środowisku. 

A few Remarks on the Casual Connection as a Condition for Liability for Damages in 
Environment (article 2 section 1 point 1 of the Law on Preventing Environmental 

Damages and their Repairs) 

Summary 

Polish Legislator has indicated conditions for liability for environmental damages and their 
repairs based on environmental damage or a direct threat of occurrence of an environmental 
damage. The liability of a entity using the environment for occurrence of those adverse 
situations has also been included. The author makes an attempt to analyze the casual 
connection as a condition for liability for environmental damage. 

Несколько замечаний на тему следственной связи как детерминанта несения 
ответственности за вред окружающей среде ( ст. 2, пункт1, подпункт 1 статьи о 

предотвращении вреда окружающей среде и его ликвидации) 

Pезюме 

Польский законодатель в статье о предотвращении вреда окружающей среде и 
ликвидации причинённого вреда заключил предпосылки несения ответственности по 
своим обязательствам в момент появления непосредственной опасности в среде или 
окружении и предвидел ответственность субъекта пользующегося окружающей средой 
по появлению невыгодных условий. Автор пробует интерпретировать следственную 
связь как предпосылку несения ответственности за вред окружающей среде. 

 


